
TEKST
Karel Vandevoorde

FOTO
Mia Van Schuerbeek

KRINGTERVIEW

14:27

“Zelfs vóór de film Daens was ik al overtuigd van het belang van de vakbond.
Van bij de start van mijn onderwijsloopbaan in 1975 heb ik het COV ervaren als 

een vriend.” Herman Avau liet zich inspireren door heel wat mensen binnen het 
COV. Hij kijkt graag terug op zijn engagement van vroeger tot nu.

Herman Avau

Bezieler van regio West
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Herman: “Toenmalige voorzitter Marcel 
Verlinden nam mij mee naar het Bremberg
centrum in Heverlee, wat hij het ‘Mekka van 
het COV’ noemde. Hij bracht mij in contact 
met de rots in de branding van het COV: 
Louis Van Beneden, van 1976 tot 1998 alge
meen secretaris. Later kon ik vaak aan de 
zijde staan van collega Joost Tresignie, 
voorzitter van de syndicale commissie, voor 
wie (in tandem met zijn vrouw Gerd) geen 
inspanning te veel was. Zo maakte ik de 
opschaling mee van kring Halle naar regio 
West waar het fijn samenwerken was met 
Marcel Gevers. Marcel was de voorzitter van 
de nieuwe regio, regio West. Hij doorkruiste 
de provincie om de vlam in de regio 
brandend te houden. Na de periode van 
leden uitnodigen via het ledenblaadje ALI 
voor kring Halle, kwam de tijd van het 
internet. Ik werkte mee aan de vormgeving 
van de website voor regio West, ‘Evenwicht’, 
met een paar boekjes met codes bij de 
hand.”

“Op school maakte ik de invoering van het 
lestijdenpakket mee. Het Bilateraal Overleg 
werd opgestart, wat later het LOC genoemd 
werd. Samen met de collega’s van COC 
trokken wij de ondernemingsraad op de 
sporen. Deze werd opgevolgd door het 
CPBW. Op vraag van Trudo Beckers, de 
toenmalige voorzitter van het COV, 

vertegen  woordigde ik het COV in het LOP 
Beersel, later in dat van Halle.”

Sinds 2016 is Herman de man die de aan
vraagformulieren voor de syndicale premie 
verzamelt en dat zijn er heel wat.  
“In 2019 was ik vier weken van huis. Mijn 
buurvrouw meldde mij toen dat ze overwoog 
om mijn brievenbus met de kruiwagen leeg 
te maken!” (lacht). Ze nakijken doet Herman 
ook. “Soms komt het voor dat de bank
rekening niet ingevuld is. Als een telefoon
nummer of emailadres gekend is, kan ik de 
betrokkene snel verwittigen.” Herman is  
samen met Rudi Wastiels ook verantwoor
delijk voor de vakbondsverkiezingen.  
Ze konden tijdens de laatste verkiezing mer
kelijk meer vakbondsafgevaardigden aan
melden. Een goede evolutie.
Herman is ook een gewaardeerd lid van de 
provinciale raad. Hij weet dikwijls na een 
bespreking een helder standpunt te 
formuleren.

Herman vertelt tot slot over zijn engagement 
in de parochie, waar ze een speciaal jaar 
voor de boeg hebben. “Wij herdenken de 
kroning van het Mariabeeld in de basiliek 
van Halle in 1874. We plannen een hele 
reeks activiteiten”  
(www.mariaprocessie.be/).

DE LAPTOP IN AANSLAG VOOR HET COV.


